
 

 

 
 
 
 
 

Generalforsamling 2021 

Udsættelse! 
________________________________________________________ 

 
På baggrund af det aktuelle forsamlingsforbud har bestyrelsen 
vurderet og besluttet, at det, uanset at der er tale om et brud på 
vores vedtægter, ikke er muligt eller forsvarligt at planlægge af-
holdelse af generalforsamlingen inden udgangen af marts måned. 

 
Bestyrelsen har i forhold til den dermed udsatte beslutning af 
budgettet for 2021 valgt, at der i forhold til alle økonomiske 
dispositioner, og indtil det har været muligt at afholde generalfor-
samling, tages udgangspunkt i budgettet for 2020. 
 
Der udsendes hermed for god ordens skyld en foreløbig dagsor-
den for generalforsamlingen, det reviderede regnskab for 2020 og 
det foreslåede budget for 2021. 
 
Herudover er der også en kommentar til det meget lange og for 
mange utilfredsstillende forløb i forhold til Fibias gravearbejder i 
vores område. 
 
Bestyrelsen håber, at alle medlemmer og pårørende kommer godt 
igennem Coronatiden, og at vi alle snart kan mødes sikkert.  
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Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent. 
Bestyrelsen forventer at have et forslag på dagen. 
 

2. Valg af stemmeudvalg på to medlemmer. 
 

3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 
Ved formanden. 
 

4. Aflæggelse af regnskab underskrevet af bestyrelse og revisorer. 
Ved kassereren. 
 

5. Rettidigt indkomne forslag. 
Dagsordensforslag, der af medlemmerne ønskes behandlet på den ordi-
nære generalforsamling, skal være formanden i hænde senest otte dage in-
den generalforsamlingens afholdelse (brev eller mail). 
 

6. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent. 
Ved kassereren. 
 

7. Valg af formand for bestyrelsen 
Formanden Finn Buch Petersen (K040) er ikke på valg. 
  

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter. 
Følgende er ikke på valg: 
 Bestyrelsesmedlem Rikke Nielsen (K031). 
 Bestyrelsesmedlem Henrik K. Rømer (K114). 
Bestyrelsen foreslår genvalg af: 
 Bestyrelsesmedlem Erik Swiatek (K096). 
 Bestyrelsesmedlem Linda Westh-Larsen (K123). 
Bestyrelsen foreslår genvalg af: 
 1. suppleant Peter Trampedach (K032). 
 2. suppleant Glenn Bol (B027). 

 
9. Valg af kasserer 

Bestyrelsen foreslår, at Erik Swiatek (K096) genvælges. 
 

10. Valg af to revisorer samt to revisorsuppleanter 
 Preben Molin (K124) er ikke på valg som revisor. 
Bestyrelsen foreslår genvalg af: 
 Preben Sandager (K112) som revisor 
 Steen Madsen (K126) som 1. revisorsuppleant 
 Joy Thomsen (K078) som 2. revisorsuppleant 

 

11. Eventuelt.
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Regnskab 2020 
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Fibia 
 
Som bekendt, har der været en del udfordringer med at få Fibia til at gennem-
føre en acceptabel reetablering de steder, hvor de har gravet i foreningens eller 
de enkelte medlemmers veje, fortove, stier, indkørsler, haver med videre. 
 
Som ligeledes bekendt, har bestyrelsen tidligere udsendt en opfordring til alle 
medlemmer om at give bestyrelsen besked om de fejl og mangler, som der er 
konstateret i forbindelse med Fibias gravearbejde. Dette resulterede til oriente-
ring i, at der var 28 medlemmer, der overfor bestyrelsen tilkendegav fejl og 
mangler. Herudover har bestyrelsen observeret yderligere otte steder med fejl 
og mangler. 
 
Det er Køge Kommune, der som vejmyndighed har givet Fibia den nødvendige 
gravetilladelse inklusiv vilkår for eksempelvis reetablering. 
 
Bestyrelsen har løbende været i dialog med Køge Kommune samt deltaget i 
flere vejsyn med henblik på, at Fibia fastholdes på deres ansvar, og der er da 
også en del af de rapporterede fejl og mangler, der er rettet.       
 
Ved det seneste vejsyn den 18. marts 2021 havde bestyrelsen fortsat 19 for-
hold, der ikke var rettet op på, men det blev meget hurtigt klart, at Fibia eller de-
res underleverandører ikke havde til sinde at acceptere, at de skulle gennem-
føre reetablering eller fornyet reetablering. 
 
Vejsynet blev derfor afbrudt af Køge Kommune, som efterfølgende vil gennem-
føre en proces med henblik på, at Fibia får et konkret påbud om at udbedre ska-
derne, eller at Køge Kommune vil få dem udbedret på Fibias regning. 
 
Det er bestyrelsens klare opfattelse, at det i forhold til Fibia har været et helt 
uacceptabelt forløb, som ud over de gener, der har været og er for de enkelte 
medlemmer, også har medført et helt urimeligt stort tidsforbrug for bestyrelsen. 
 
Bestyrelsen går ud fra, at Køge Kommune gør, hvad der er muligt for, at Fibia 
lever op de fastsatte vilkår i gravetilladelsen inklusiv gennemførelse af de nød-
vendige reetableringer. 
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Uanset den for alle alvorlige situation med Coronakrisen, skal der også lige 
være plads til lidt historie (og humor ����). 
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